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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.5.2019  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 27 maja 2019r.  

 
I   Część godz.11.00-11.50  

Posiedzenie wyjazdowe- Asfaltownia ul.Dębina. 

II Część  
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 110A 
czas posiedzenia: godz. 12.00-12.35. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 

Porządek obrad. 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2018 rok - 

absolutorium. 

- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem                            
z wykonania budżetu Miasta za 2018 rok,  

- projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

4. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

 
 Pismo Przewodniczącego Śląskiego Związku Gmin i Powiatów wraz                

z uchwałą Zarządu Związku w sprawie skierowania do gmin/miast 
województwa śląskiego apelu o przyjęcie uchwały w sprawie 
podjęcia przez Rząd RP skutecznych działań wpływających na 
poprawę jakości powietrza w Polsce, 

 
 Pismo Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie w sprawie 

podjęcia uchwały odnośnie przyjęcia apelu do Rządu RP o podjęcie 
działań skutecznych działań wpływających na poprawę jakości 
powietrza w Polsce.   
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5.  Wolne głosy i wnioski. 
 
6.  Przyjęcie protokołu z dnia 23 kwietnia 2019r. 
 
7.  Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak–Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
 

Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-5, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2018 rok - absolutorium. 

- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem                                
z wykonania budżetu Miasta za 2018 rok,  

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz-Skarbnik 
Miasta 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Chciałem zapytać, co z zadaniami które były zawarte w budżecie na 2018r., ale  
nie zostały wykonane i nie z przyczyn zewnętrznych, tylko naszych  
wewnętrznych. 
 
Anna Hetman-Prezydent Miasta  
A konkretnie? 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Odwodnienie ul.Gałczyńskiego, które było w budżecie, a przetargu nawet nie 
ogłoszono i mimo, że zadanie było w budżecie, to nie zostało wykonane.  
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Wykonano projekt. 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Projekt już był, tylko było w budżecie jako wykonanie, ale nie projektu, tylko 
jako zadanie już do wykonania. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Nie zawsze tak jest, bo czasami nazwa zadania budżetowego, to jest cała 
procedura tego zadania aż do wykonania. Był zrobiony projekt i środki, które 
zostały zabezpieczone na projekt i realizację były za małe, żeby ogłosić 
procedurę przetargową na realizację. 
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Ryszard Piechoczek- radny RM 
Kiedy projekt został już ukończony? Projekt został już ukończony w 2017r., albo 
w 2016r. i pod projekt było zadanie pn. „ Wykonanie kanalizacji deszczowej na 
ul.Gałczyńskiego”.  
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Projektowanie zostało ukończone pod koniec 2017r. i w 2018r. było pozwolenie 
na budowę. 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Jak przyjęto zadanie w budżecie na 2018r.? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
To cały czas był projekt odwodnienia ul.Gałczyńskiego. 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Generalnie było tak, że były trzy zadania w jednej kwocie i rzeczywiście 
pieniędzy wystarczyło tylko na jedno zadanie i to była ul.Złote Łany, zadanie w 
Bziu i ul.Gałczyńskiego. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Konkretnie ul.Stawowa, ul.Gałczyńskiego i ul.Złote Łany. 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Z pieniędzy z budżetu wynikało, że tylko wystarczyło na jedno zadanie, bo ceny 
poszły tak znacznie do góry. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Zadania były trzy.   
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Tak, w jednej kwocie. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Nie, każde zadanie miało swoją kwotę i na przykład ul.Gałczyńskiego miała 45 
tys. zł na samo projektowanie. 
 
Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta 
Jaka miałaby być wartość tej inwestycji? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Ponad 100 tys. zł.  
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Mam pytanie do pana Skarbnika, bo pan powiedział, że mamy o 4 mln zł 
przekroczone wydatki bieżące, czy tak? 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Za rok 2018 mamy wykonany deficyt w kwocie 4.700.00,00 mln zł. Pierwotny 
deficyt planowany w uchwale budżetowej był 54.714.00,00 zł i po zmianach 39 
mln zł. To głównie wynika z wydatków majątkowych i środków unijnych, które 
zostały przesunięte, jak również części wydatków bieżących, które jak co roku               
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w całości są wykonywane, bo mamy na przykład rezerwę w postaci 1.200.000,00 
zł na zarządzanie kryzysowe, które mam nadzieję nigdy nie zostanie 
wykorzystane i będzie zawsze pomniejszało wykonany deficyt. Nie zmienia to 
faktu, że deficyt faktycznie został wykonany i to jest ważne ponieważ przez 
ostatnie pięć lat tj.od 2015r. nie mieliśmy, bo oczywiście wskaźnik nam nie 
pozwalał mieć deficytu w takiej wysokości. Teraz wchodzimy w okres 
wykonywania deficytów, a to przede wszystkim związane jest z wykonywaniem 
środków unijnych. W tym roku będę o tym mówił, bo deficyt w uchwale 
budżetowej proponujemy zmienić i będzie wynosił ponad 70 mln zł, a w 
autopoprawce wzrośnie do prawie 80 mln zł. Także w tym roku, w przyszłym 
roku i jeszcze za dwa lata będziemy mieli deficyt, a później teoretycznie nie 
mamy, ponieważ w Wieloletniej Prognozie Finansowej musimy planować 
nadwyżkowe wydatki po to, żeby wskaźnik nam się spełnił. Deficyt jest i 
wydaliśmy więcej, niż mieliśmy i oczywiście źródłem pokrycia wydatków tzw. 
wolne środki z lat ubiegłych, czyli obligacje które zaciągnęliśmy na spłatę 
zobowiązań. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3. 

 

- projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 
Ad.4.  
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz-Skarbnik 
Miasta 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Na czym będzie polegać inwestycja na ul.Grodzkiej? 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Na całym odcinku i to nie jest długi odcinek i samą ul.Grodzką między 
ul.Północną, a ul.Pszczyńską wyrwanie całości i zrobienie nowej podbudowy oraz                             
położenie dwóch warstw asfaltu. Zamknięcie ruchu nastąpi dlatego, że głębokość 
podbudowy to 70 cm i nie uda się przy takim wykopie i wąskim pasie puścić 
ruchu drugim pasem obok. Łącznie z tym na ul.Pszczyńskiej dla poprawy 
bezpieczeństwa wyznaczone zostanie przejście dla pieszych obudowane 
krawężnikami oraz z drugiej strony tam, gdzie jest w tej chwili największe błoto i 
poszerzenie tego. 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
Czyli, planuje pani żeby wyłączyć ul.Grodzką podczas tego remontu? 
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Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Tak, na miesiąc. 
 
Ryszard Piechoczek- radny RM 
W którym momencie? 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Nie będzie możliwości przejazdu w ogóle, więc objazdy pójdą aż do ul.Zdrojowej   
i oczywiście wszystkimi drogami, jeżeli ktoś zna teren. Innej możliwości nie ma, 
bo chcemy to zrobić w miesiącu lipcu, bo wtedy jest najmniejszy ruch w mieście. 
Mamy nadzieję, że nam się to uda, a właściwe już jest dokumentacja 
przetargowa całkowicie przygotowana i czekamy tylko na sesję. Jeżeli przetarg 
by się nie udał, to trzeba będzie z tego zrezygnować, bo w drugiej połowie 
sierpnia i we wrześniu jest już potężny ruch w mieście. To jest bardzo trudne 
logistycznie i objazdowo autobusami. Natomiast zdajemy sobie sprawę z tego, że 
się narazimy na wiele krytyki ze strony mieszkańców i kierowców, ale to nam nie 
pomoże w tym, jeżeli będziemy robić wiadukt z rondem około dwóch lat, to drogę 
rozjedzie się do takiego stanu, że będzie cały czas naprawiana, a to tez wymaga 
zamknięcia, czy ograniczenia ruchu.    
 
Józef Kubera-radny RM 
Rozumiem, że przez działki na ul.Korfantego ruch samochodów ciężarowych                     
i autobusów nie pójdzie, bo pod mostem się nie zmieszczą. 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Wyższe pojazdy się nie zmieszczą. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Z drugiej strony trzeba będzie zakładać, że w przyszłości, bo tam jest droga                 
w fatalnym stanie, są szkody górnicze i na dole jest kostka która całkowicie 
dobija, żeby na nowo całkowicie na całej długości wykonać nawierzchnię. 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Wiadukt na ul.Korfantego nie jest nasz. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Wiem, że nie jest nasz, ale nawierzchnia siądzie, jak teraz zamkniemy choćby na 
miesiąc, a tam już teraz jest bardzo duże obłożenie i jeżeli teraz przerzucimy 
remont i będzie ruch samochodów osobowych i takich, które się zmieszczą pod 
wiaduktem? 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Ulica Korfantego jest pod ciągłym wpływem eksploatacji górniczej i tam się ciągle 
zmieniają nachylenia, a było to już poprawiane w tym roku od wiosny i to 
najlepiej było widać w zimie, kiedy śliskość na jezdni powodowała, że samochody 
lądowały w pełnym rowie.  
 
Józef Kubera-radny RM 
Tak, też są takie wnioski. Dziękuję  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 
 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz-Skarbnik 
Miasta 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

 

 Pismo Przewodniczącego Śląskiego Związku Gmin i Powiatów wraz                    
z uchwałą Zarządu Związku w sprawie skierowania do gmin/miast 
województwa śląskiego apelu o przyjęcie uchwały w sprawie 
podjęcia przez Rząd RP skutecznych działań wpływających na 
poprawę jakości powietrza w Polsce, 

 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 
 

 Pismo Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie w sprawie 
podjęcia uchwały odnośnie przyjęcia apelu do Rządu RP o podjęcie 
działań skutecznych działań wpływających na poprawę jakości 
powietrza w Polsce.   

 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 

Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Widzę tutaj apel do Przewodniczącego Rady Miasta i nie wiem, czy do pani 
Prezydent również był apel o zwiększenie bonifikaty na 96%, który podpisała 
Górnicza Spółdzielnia Mieszkaniowa?  
 
Anna Hetman-Prezydent Miasta  
Był do nas. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Czy ma pani jakieś zdanie na ten temat? 
 
Anna Hetman-Prezydent Miasta  
Jutro mamy naradę komunalną i mieliśmy na ten temat rozmawiać, ale jak sami 
państwo wiecie, to się wiąże z konkretnymi pieniędzmi dla Miasta i musimy brać 
pod uwagę również interes Miasta, więc trzeba to przedyskutować. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Jest jeszcze jeden temat pani Prezydent, ponieważ tylko jedna spółdzielnia  
zyskałaby na bonifikacie, bo inne spółdzielnie są na gruntach Skarbu Państwa, a 
tutaj są na gminnych gruntach. Jakby to było, żeby jedna dostała, a druga nie? 
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Anna Hetman-Prezydent Miasta  
To musiałoby być całkowicie, bo nie może być wyłączona jakaś część.     
 
Józef Kubera-radny RM 
Nie będziemy dzielić mieszkańców. 
 
Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji  
Mam prośbę do pani Naczelnik Pilarskiej, ponieważ jak wyjeżdżamy                                
z tej drogi, o której mówiliśmy, że będzie robiona w lipcu na ul.Pszczyńską, to 
tam robi się potężna dziura w asfalcie i może załatać trochę tę dziurę do czasu 
remontu. 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Trzy razy była już robiona. 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Dlatego ulica musi być zamknięta i zrobiona podbudowa. 
 
Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji  
Zgadza się, ale może w trybie pilnym załatać to trochę. Mam jeszcze jedno 
pytanie do pani Prezydent, ponieważ otrzymałem odpowiedź na interpelację, co z 
terenem w Szerokiej po targowisku? Jako Zarząd Osiedla pisaliśmy do pani 
Prezydent, że chcemy tam zrobić mini skate park i wiem, że pani miała w swojej 
ulotce również ten skate park. Jako Zarząd Osiedla chcieliśmy chociaż do tego 
czasu, jak nic nie będzie tam robione otworzyć, żeby ludzie mogli stawiać 
samochody. Natomiast rozmawiałem z panią Dyrektor Olszok, że nie można. 
Panie Dyrektorze Krakowski proszę to otworzyć, niech ludzie tam na razie 
parkują, do póki nic nie będzie robione na tym terenie. 
 
Marek Krakowski-Dyrektor Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego  
Będzie ten teren otwarty już niebawem tj.za kilka dni. 
 
Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji  
Dziękuję bardzo. 
 
Ad.6.  
Przyjęcie protokołu z dnia 23 kwietnia 2019r. 
 
Protokół przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad.7.   
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                  
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
  Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała            Stefan Woźniak 
Alicja Kogut 

 
 


